

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
TN.64/86
17 January 1967
Limited Distribution

Trade Negotiations Committee

Original: English

COMMUNICATION FROM THE DELEGATION OF NORWAY

The following communication has been received from the delegation of Norway.

I have the honour to inform you that the tariff levied on motor vehicles imported into Norway, position BTN 87.02 a and b, 87.03, 87.04 b and c, will be reduced to 10 per cent. This decision passed by the Parliament will be implemented at a date yet to be determined. The new tariff will serve as base rate for Norway's participation in the Kennedy Round.

Comité des négociations commerciales

COMMUNICATION DE LA DELEGATION DE LA NORVEGE

La délégation de la Norvège a fait parvenir au secrétariat la communication suivante.

J'ai l'honneur de vous faire savoir que le droit qui frappe les véhicules automobiles importés en Norvège (positions 87.02 a et b, 87.03, 87.04 b et c de la NB) sera réduit à 10 pour cent. Cette décision, adoptée par le Parlement, prendra effet à une date encore indéterminée. Le nouveau droit servira à la Norvège de taux de base dans les Négociations Kennedy.